

Chers parents,

Je suis installé à Phnom Penh depuis le mois de septembre 2019 et ai scolarisé mes 2 fils Gaëtan (CE2) et Maxence (MS) au LFRD depuis cette rentrée.

Je souhaiterais intégrer le bureau de l'APE en qualité de trésorier pour mettre à profit mon expérience dans le domaine de la finance où j'ai fait carrière ces 15 dernières années, en France et aux Etats Unis, au sein de divers établissements bancaires et agence de notation.

J'ai mis entre parenthèses mon contrat de travail à Paris pour suivre mon épouse en poste à Phnom Penh pour les 4 années à venir. Je n'ai - pour le moment - pas d'activité professionnelle à temps plein, même si je dispense un cours de finance à la Royal University of Law and Economics de Phnom Penh. Je dispose à ce titre de flexibilité dans mon emploi du temps et ai la chance d'accompagner et de venir chercher mes enfants au lycée tous les jours, ce qui me permet de mieux appréhender le quotidien de l'établissement.

En qualité de trésorier, j'aurai à cœur de garantir une grande rigueur et une grande transparence dans l'utilisation des fonds. Par ailleurs, je souhaiterais également mettre à profit mes compétences d'ancien banquier / analyste crédit pour évaluer la capacité potentielle d'endettement de l'APE et négocier les meilleures conditions possibles avec les banques, si toutefois un recours à un endettement - modéré et maîtrisé - apparaissait utile et pertinent pour accompagner le développement du LFRD.

En tant que membre du bureau de l'APE, je ferai tout mon possible pour que le LFRD reste l'établissement ouvert, inclusif et joyeux que j'ai découvert ces derniers mois.

Je vous remercie par avance pour votre soutien dans cette démarche, et vous prie d'agréer l'expression de mes salutations distinguées.

Antoine Cornu

Dear parents,

I have been living in Phnom Penh since September 2019 and I've just enrolled my two sons Gaëtan (CE2) and Maxence (MS) at the LFRD.

I would like to join the APE as treasurer as I have experience in the field of finance where I have made a career over the last 15 years, in France and in the United States, within various banking institutions and rating agencies.

I have put in brackets my employment contract in Paris to follow my wife in Phnom Penh for the next 4 years. I have - for the moment - no full-time professional activity, even though I teach a finance course at the Royal University of Law and Economics in Phnom Penh. As such, I have flexibility in my schedule and have the chance to accompany and pick up my children from school every day, which allows me to better understand the daily life of the school.

As treasurer, I will have at heart to guarantee a great strictness and transparency in the use of funds. In addition, I would also like to use my skills as a former banker/credit analyst to assess the potential debt capacity of the APE and negotiate the best possible terms with the banks, if however, a moderate and controlled recourse to debt would appear useful and relevant to accompany the development of the LFRD.

As a member of the APE, I will do my utmost to keep the LFRD as an open, inclusive and joyful institution that I have discovered in recent months.

I thank you in advance for your support in this process, and please accept my best regards.

Antoine Cornu

លោក លោកស្រីជាមាតាបិតាសិស្សជាទីរាប់អាន

ខ្ញុំបានរស់នៅទីក្រុងភ្នំពេញតាំងពីខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៩ ហើយបានឱ្យកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំទាំង ២ នាក់ សិក្សានៅវិទ្យាល័យដេកាត គឺ Gaëtan (ថ្នាក់CE2) និង Maxence (ថ្នាក់MS) ចាប់តាំងពីដើមឆ្នាំសិក្សាមក។

ខ្ញុំមានបំណងចូលបំពេញការងារក្នុងការិយាល័យរបស់សមាគមមាតាបិតាសិស្ស ក្នុងមុខតំណែងជា ហេរញ៉ិក ដើម្បីប្រើប្រាស់បទពិសោធន៍របស់ខ្ញុំក្នុងវិស័យហិរញ្ញវត្ថុ ដែលខ្ញុំមានអាជីពអស់រយៈពេល ១៥ ឆ្នាំ មកហើយ គឺនៅប្រទេសបារាំង និងនៅសហរដ្ឋអាមេរិក ក្នុងគ្រឹះស្ថានធនាគារ និងទីភ្នាក់ងារវាយតម្លៃនានា។

ខ្ញុំផ្អាកក្នុងត្រាការងាររបស់ខ្ញុំនៅទីក្រុងប៉ារីស ដើម្បីមកតាមប្រពន្ធខ្ញុំដែលមកធ្វើការនៅទីក្រុងភ្នំពេញ រយៈពេល ៤ ឆ្នាំខាងមុខ។ បច្ចុប្បន្នខ្ញុំមិនមានការងារពេញម៉ោងទេ ក្រៅពីការបង្រៀនមុខវិជ្ជាហិរញ្ញវត្ថុ នៅសាកលវិទ្យាល័យ ភូមិន្ទនីតិសាស្ត្រ និងវិទ្យាសាស្ត្រសេដ្ឋកិច្ចនោះ។ ដូច្នេះខ្ញុំមានភាពបត់បែនតាមកាលវិភាគរបស់ខ្ញុំ ហើយមានពេលជូន និងមកទទួលកូនៗខ្ញុំ ពីវិទ្យាល័យជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដែលវាធ្វើឱ្យខ្ញុំស្វែងយល់កាន់តែច្បាស់ ពីជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់ សាលា។

ក្នុងតួនាទីជាហេរញ៉ិក ខ្ញុំមានបំណងធានាឱ្យបាននូវភាពហ្មត់ចត់ និងតម្លាភាពក្នុងការប្រើប្រាស់មូលនិធិ។ លើសពីនេះទៀត ខ្ញុំក៏មានបំណងប្រើប្រាស់ជំនាញរបស់ខ្ញុំក្នុងនាមជាអតីតធនាគារិក/ជាអ្នកវិភាគឥណទាន ដើម្បីវាយតម្លៃពីទំហំបំណុលដែលមានសក្តានុពលរបស់សមាគមមាតាបិតាសិស្ស និងចរចារកលក្ខខណ្ឌល្អបំផុត ជាមួយធនាគារ ថាតើការប្រើប្រាស់បំណុល - មានកម្រិតមធ្យម និងគ្រប់គ្រាន់ - មានប្រយោជន៍ និងប្រាកដ ដើម្បីទ្រទ្រង់ដល់ការអភិវឌ្ឍរបស់វិទ្យាល័យបារាំងរ៉ូណេដេកាត។

ក្នុងនាមជាសមាជិកនៃសមាគមមាតាបិតាសិស្ស ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីឱ្យវិទ្យាល័យដេកាត នៅតែបន្ត មានការបើកចំហរ មានការរួបរួមបញ្ចូលគ្នា និងការសប្បាយរីករាយ ដែលខ្ញុំបានឃើញក្នុងរយៈពេល ប៉ុន្មានខែថ្មីៗនេះ។

ខ្ញុំសូមអរគុណទុកជាមុនសម្រាប់ការគាំទ្ររបស់លោកអ្នក ហើយសូមលោកប្រធានទទួលយកការគោរព ដ៏ស្មោះអំពីខ្ញុំ។

Antoine Cornu